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W nawiqzoniu do Sprawozdania z budietu miasta 2023 roku uprzejmie
proszq o udzielenie informacji o wysokoici osiqgniqtych dochod6w z tytutu
sprzedaiy lokali mieszkalnych w 2023 roku. Proszq o udzielanie takowej
szczeg1towei informacjiw rozbiciu na kaidy sprzedany lokal w tym okresie.

Ponadto prosze o informacje jakie planuje siq osiqgnqC dochody z tytutu
sprzedaiy lokoli mieszkalnych w 2024 roku.
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